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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-18/2016 
Datum:  25. 10. 2016 

 
ZAPISNIK 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 25. 10. 2016, ob 18. uri, 
v veliki sejni dvorani Občine Brda 

 
 
Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Kostja Jelinčič, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Boris Rožič, Karlo Passoni,   
Romana  Velišček, Domen Drufovka, Boris  Šfiligoj, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Damjan  Birtič, Žarko 
Kodermac, Lilijana Kastelic 
 
Opravičeno odsoten svetnik: Goran Simčič  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Mateja Ambrožič, Tina Novak  
Samec, Mojca Treplak, Katja Kosič – Atelje K3  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Zaradi odsotnosti podžupana Gorana Simčiča, sejo vodi podžupan Žarko Kodermac.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 17. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2016 – skrajšani postopek 
5. Projekt LAS – Mladinski center Štaloni 
6. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom – Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica 
7. Sklepanje o začetku likvidacije Javnega zavoda Študijsko središče Grad Vipolže  
8. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 17. redne seje 
9. Pobude in vprašanja svetnikov 
10. Realizacija sklepov 17. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 17. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 17. redne seje.  
 
Karlo Passoni poda pripombo k točki Ad 10 - Informacija o poteku in nadaljevanju projektov v sodelovanju z Direkcijo 

RS za infrastrukturo. Popravi naj se odstavek, ki naj se pravilno glasi:  
»Kar se tiče obvoznice Kojsko župan Franc Mužič pojasni, da je Direkcija RS za infrastrukturo že več let nazaj dala 
vedet, da bo potrebno s tem projektom kar nekaj časa počakati. Občina Brda bo na to temo organizirala sestanek.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 17. redne seje s podano pripombo.  

 
Ad 3. 

 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 18. redne seje.   
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Na glasovanje je bil dan in soglasno potrjen DNEVNI RED 18. redne seje 
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2016 – skrajšani postopek 
 
Predlog Odloka o rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2016 predstavi Beti Kumar.  
 
Proračun za leto 2016 je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 12. redni seji dne 22. 12. 2015 in 
rebalans I. za leto 2016 na 16. redni seji dne 24. 5. 2016. 
Sedanji predlog rebalansa II. upošteva dejstva, ki ob pripravi rebalansa I. niso bila znana ter zahtevajo spremembe in 
uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter ponovno uravnoteženje prihodkov in odhodkov. Prihodki se 
povečujejo za 0,4 %, odhodki za 0,4 %. 
 
Razlogi za pripravo II. rebalansa proračuna: 

� Povečanje prejetih sredstev iz naslova davka na promet nepremičnin – od fizičnih oseb. 
� Povečanje prihodkov in naslova davka na dobitke od iger na srečo. 
� Povečanje prihodkov iz naslova prodaje stavbnih zemljišč v Golem Brdu v znesku 5.901 Eur, iz naslova 

stavbnih zemljišč v Vrhovlju pri Kojskem v znesku 17.931 Eur, glede na prejeto prošnjo za odkup navedenih 
parcele. 

� Znižanje vrednosti prodaje zemljišča v Noznem. Skladno z zakonom o stvarnem premoženju se je po drugi 
neuspeli dražbi zemljišče prodalo z neposredno pogodbo v znesku 30.000 Eur.  

� Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodka nad odhodki iz leta 2015 in prejšnjih let v 
skupni višini 79.758 Eur. 

� Zmanjšanje odhodkov iz naslova plač delavcev občinske uprav in materialne stroške glede na realizacijo do 
meseca septembra. 

� Povečanje postavke za nabavo službenega vozila in znaša 14.900 Eur. 
� Povečanje postavke investicije in investicijsko vzdrževanje cest in znaša 100.000 Eur. 
� Povečanje postavke Ureditev parkirišč in javnih površin za pešce v skladu rekonstrukcije križišča na Dobrovem 

za projektiranje in izdelavo DIIP-a (do sedaj je bilo to knjiženo na drugi postavki). 
� Nova postavka: javno parkirišče – športni park Vipolže v znesku 1.000 Eur za izdelavo DIIP-a. 
� Povečanje postavke kanalizacija naselja Vedrijan zaradi nujnih nepredvidenih del ter za izdelavo PGD 

dokumentacije in znaša 57.300 Eur. 
� Zmanjšanje postavke prostorski dokumenti glede na predvidena dela do konca leta. 
� Zmanjšanje postavke obnova delov vodovodnega omrežja Mrzlek – 2. faza glede na predvidena dela do konca 

leta. 
� Nova postavka: urejanje in vzdrževanje javnih površin v Šmartnem za ureditev košev za smeti, ploščadi za 

sanitarije pri spomeniku v Gonjačah ter razne storitve v znesku 3.500 Eur. 
� Nova postavka: urejanje in vzdrževanje javnih površin za obrezovanje in sekanje dreves v znesku 3.000 Eur. 
� Novo postavko: dvorana za balinanje Vipolže V sklopu ureditve športnega parka Vipolže je predvidena 

izgradnja dvorane za balinanje. Namen je zagotoviti ustrezno infrastrukturo za lokalno balinarsko društvo ter 
ostale ljubitelje tega športa. Postopek pridobitve gradbenega dovoljenja je v teku. Občina mora zagotoviti 
plačilo komunalnega prispevka v znesku 11.100 Eur. 

� Nova postavka: Projekt LAS – Mladinski center Štaloni. Občina Brda bo projekt MC Štaloni prijavila na Javni  
razpis LAS za razvoj podeželja. Razpis je predviden konec novembra 2016. V letu 2016 je občina pridobila PZI 
v vrednosti 10.000 Eur, ki je pogoj za prijavo na javni razpis za nepovratna sredstva. Za potrebe prijave je 
potrebno pripraviti še DIIP. Ocenjena vrednost DIIP-a in prijave na razpis znaša 2.200 Eur. 

� Povečanje postavke bivanje invalidov v varstveno delovnih centrih, glede na večje število oseb ki bivajo v 
centrih. Za občane, ki nimajo lastnih sredstev ali svojcev, ki bi bili dolžni kriti stroške oskrbe v socialno 
varstvenih zavodih, se mora pokrivanje teh stroškov po Zakonu o socialnem varstvu zagotoviti iz občinskih 
sredstev. O upravičenosti do sofinanciranja oskrbnih stroškov na osnovi Zakona o socialnem varstvu z 
odločbo odloči pristojni center za socialno delo. V primerih, ko so upravičenci so/lastniki nepremičnin/e, se 
izvede prepoved razpolaganja in odtujitve le-tega v korist občine. 

� ter uskladitev posameznih glede na realizacijo do meseca septembra oz. predvidene stroške do konca 
  leta. 
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Edbina Erzetiča zanima postavka 1603 – Komunalna dejavnost, konkretno projekt »Vodovod Belo«. Kakšen je 
terminski načrt izgradnje vodovoda? 
 
Dejan Rusjan pojasni, da je bilo predvideno, da se bo z deli začelo v letošnjem letu. Podjetje Vodovodi in kanalizacija 
Nova Gorica d.d. naj bi z deli začelo v kratkem. 
 
Romano Velišček zanima proračunska postavka 18084 - Dvorana za balinanje Vipolže. Kakšna je vrednost investicije in 
v kolikšnem času naj bi prišlo do realizacije projekta? 
 
Dejan Rusjan pojasni, da je občina pripravila projekt ureditve dvorane za balinanje. V projektu je predvidena izgradnja 
dvorane v treh fazah. Predviden je zaprt prostor s tribunami in spremljevalnimi prostori. V kratkem bo možna prijava 
na razpis za pridobitev sredstev, vendar samo za prvo fazo. V okviru prve faze bi se zgradila strešna konstrukcija, to 
pomeni nosilna konstrukcija, temelji, stebri, strešni nosilci in strešna kritina. Okvirna vrednost je cca 60.000 EUR do 
70.000 EUR. V pripravi je projektantska ocena investicije in prijava na razpis. Kljub temu, da je Občina Brda investitor, 
je potrebno plačati komunalni prispevek, zato je bilo potrebno v Načrtu razvojnih programov odpreti novo 
proračunsko postavko, sredstva pa bodo šla v namensko rabo. Za pridobitev gradbenega dovoljenja je potrebno 
plačati komunalni prispevek, gradbeno dovoljenje pa je pogoj za prijavo na javni razpis. 
 
Anita Manfreda pojasni, da je Fundacija za šport objavila javni razpis za sofinanciranje športnih objektov, na katerega 
je smiselno kandidirati. V kolikor bi sredstva iz tega razpisa dobili, bi projekt umestili v Načrt razvojnih programov. 
Vrednost nepovratnih sredstev, ki bi jih lahko občina pridobila na razpisu bi znašala 50% od planirane vrednosti 
investicije v I. fazi, 62.000 EUR brez DDV-ja.  
 
Damjana Birtiča zanima proračunska postavka 17008 – Mrliško ogledna služba, kjer je 40% porast. 
 
Beti Kumar pojasni, da se postavka povečuje glede na porabo do 30. 9. 2016. 
 
Damjana Birtiča zanima še proračunska postavka 19039 - Sof. VIRS - Visokošolsko in raziskovalno središče Primorske 
NG. Ali ima Občina Brda kakšne obveznosti, ali je deležnik pri VIRS-u? 
 
Beti Kumar pojasni, da imajo v VIRS-u delež samo občine Šempeter-Vrtojba in Mestna občina Nova Gorica, ostale pa 
ne. Pred leti je občina sofinancirala programe, medtem ko se v letošnjem letu za to ni odločila. 
 
Damjan Birtič poda pobudo, da se vzpodbudi in podpre programe VIRS-a, predvsem na nivoju regije. 
 
Kostjo Jelinčiča zanima projekt izgradnje pločnika na Humu. Projektna dokumentacija je sicer narejena, predvideva pa, 
da bo potrebno za realizacijo tega projekta odkupiti tudi dele zemljišč. Predlaga, da se začne s postopki. 
 
Dejan Rusjan pojasni, da je pri tem glavno, da se občina dogovori z Direkcijo RS za infrastrukturo, saj je cesta v njihovi 
lasti. Potrebno je podpisati sporazum, izdelati katastrski elaborat itd. 
 
Župan Franc Mužič se strinja s tem, da je potrebno pripraviti teren in takoj poiskati možnosti za začetek postopkov 
izgradnje pločnika na Humu. 
 
Anita Manfreda na vprašanje Kostje Jelinčiča pojasni, da bo projekt Zdravstveni dom Kojsko umeščen oz. predviden v 
Proračunu Občine Brda za leto 2017. Potrebno je pridobiti še dovoljenje Direkcije RS za infrastrukturo za vstopno 
rampo za invalide itd. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o II. rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2016, vključno s 
pripadajočimi prilogami.  

2.  Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o II. rebalansu Proračuna Občine Brda za leto 2016, vključno 
s pripadajočimi prilogami. 

3. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 5. 
 
Projekt LAS – Mladinski center Štaloni 
 
Projekt Mladinskega centra Štaloni predstavi Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je pridobila prostore, zgrajene do podaljšane tretje gradbene faze v Poslovni coni Štaloni v  katerih želi 
urediti Mladinski center. Nepovratna sredstva namerava iskati na javnem pozivu LAS. 
 
LAS V OBJEMU SONCA z Odločbo Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano in Ministrstva za gospodarski 
razvoj in tehnologijo, je dne 13. 9. 2016 pridobil status POTRJENE LOKALNE AKCIJSKE SKUPINE ZA OBDOBJE 2014–
2020. Z Odločbo o potrditvi je LAS V OBJEMU SONCA, je upravičen do koriščenja sredstev iz Evropskega kmetijskega 
sklada za razvoj podeželja in Evropskega sklada za regionalni razvoj. Sredstva bo LAS V OBJEMU SONCA koristil za 
izvajanje prav tako potrjene Strategije lokalnega razvoja (SLR) za LAS V OBJEMU SONCA. 
Za izvajanje operacij (projektov), ki morajo biti usmerjene v uresničevanje ciljev SLR, ima na razpolago 1.474.220,00 
EUR nepovratnih sredstev; in sicer iz Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja 595.684,00 EUR in iz 
Evropskega sklada za regionalni razvoj 878.536,00 EUR.  
 
Prvi javni poziv, ki ga bo LAS V OBJEMU SONCA pripravila in objavila se pričakuje konec novembra 2016. Višino 
sofinanciranja bo določil Upravni odbor LAS in še ni znana, vendar se pričakuje sofinanciranje, ki bo nižje od 85% 
upravičenih stroškov. 
Pogoj za prijavo na javni poziv je ustrezna tehnična dokumentacija (PZI in DIIP). PZI je bil skladno z proračunskimi 
sredstvi že izdelan, za pripravo DIIP-a pa se bo sredstva zagotovilo v Rebalansu2. Projekt je potrebno tudi ustrezno 
umestiti v NRP (Rebalans2). 
 
V projektu bodo poleg Občine Brda sodelovali še Javni zavod ZTKMŠ Brda, kot upravljalec prostorov in izvajalec vsebin 
za mlade. Pri izvajanju nekaterih aktivnosti se bo ZTKMŠ Brda povezal z ostalimi ustanovami v Sloveniji, ki že delujejo 
aktivno na področju otrok in mladine.   
 
ZTMŠ Brda je v ta namen že vzpostavil sodelovanje s stroko in pripravil osnutek programa delovanja mladih. V 
letošnjem letu je ZTKMŠ tudi pričel pogovore in vzpostavil sodelovanje z vsemi briškimi mladinskimi klubi. 
 
Mladi v Občini Brda v tem trenutku izvajajo spontane aktivnosti, ki se odvijajo v okviru osmih briških mladinskih 
društev. Za dodatne aktivnosti in aktivno preživljanje prostega časa otrok pa trenutno skrbi OŠ Dobrovo in nekaj 
aktivnih organizacij.  
 
Idejni načrt razporeditve prostorov je že realiziran, potrebno je doreči vsebino in dejavnosti centra. 
 
S to projektno dokumentacijo so predvideni posegi v notranjosti objekta zgrajenega do podaljšane tretje gradbene 
faze (vgrajeno fasadno stavbno pohištvo izvedena strešna kritina in fasadni pas ter komunalni priključki do vsake 
posamezne poslovne enote) za katero je bilo pridobljeno tudi uporabno dovoljenje Upravne enote Nova Gorica št. 
351-413/2009-13 z dne 12. 8. 2009.  
V nadstropni etaži, dveh stopniščih ter v območju ob glavnem vhodu enot št. 5 in št. 6 je predvidena ureditev 
prostorov za potrebe mladinskega centra. V nadstropju bodo urejeni družabni in študijski prostori mladinskega centra, 
prostori za društva in večnamenski prostor s sanitarijami, nišo za napitke in prigrizke ter čajno kuhinjo. S posegom se 
bo urejalo 241m2 še neobdelanih površin. Ocenjena vrednost del znaša 179.501,57 Eur; od tega je GOI del 92.272,78 
Eur, elektro-inštalacijska dela znašajo 18.015,03 Eur, strojno-inštalacijska dela pa znašajo 36.844,65 Eur. Vse vrednosti 
so z davkom. 
 
Izvajanje projekta se predvideva v dveh fazah: 

1. Faza zajema ureditev prostorov – leto 2017/18 (Občina Brda) 
2. Faza zajema upravljanje prostorov ter izvajanje dejavnosti za mlade – leto 2018 (ZTKMŠ Brda in MC Nova 

Gorica). 
 
Nadalje projekt Mladinski center Štaloni predstavi projektantka Katja Kosič, Atelje K3.  
 
Tina Novak Samec poda nekatere vsebine, ki bi se odvijale v Mladinskem centru Štaloni. 
 
V kompleksu »Štaloni« naj bi v prihodjih dveh letih zaživele vsebine namenjene otrokom, mladim in tudi manj mladim 
(medgeneracijska srečanja) ter briškim društvom, katera v tem trenutku nimajo primernega prostora za svoje 
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delovanje. 
 
Idejna zasnova razporeditev prostora je sledeča: 

*       večji večnamenski prostor za projekcije, predavanja, delavnice… 
*       prostor za društva, ki se lahko razdeli v dva dela 
*       manjši prostor za pomoč pri učenju 
*       osrednji družabni prostor 
*       glasbena soba 
*       info pult 
*       internetna točka in v sosednji sobi dva študijska računalnika 
*       manjša čajna kuhinja z nišo za napitke in prigrizke 
*       sanitarije  
*       pisarno za upravljalca centra 

Okolica centra nima možnosti za ureditev večjih rekreativno-športnih površin. Pri načrtovanju vsebin je to potrebno 
upoštevati. 
 
Vsebine katere naj bi se odvijale v centru se delijo v štiri večje sklope: 

*       počitniško varstvo otrok 
*       neformalno izobraževanje 
*       šport in prosti čas 
*       kultura in umetnost. 

 
Nabor nekaterih možnih aktivnosti: 

*       predavanja, tečaji, izobraževanja za otroke, mlade in odrasle 
*       počitniško varstvo otrok 
*       delavnice za otroke in tudi odrasle 
*       povezovanja med posameznimi mladinskimi klubi in organizacijami (tudi za potrebe koordinacije pri 

organizaciji prireditev na različnih lokacijah) 
*       medgeneracijske aktivnosti in medgeneracijsko združevanje 
*       glasbeno ustvarjanje 
*       filmska in fotografska dejavnost 
*       pomoč učencem pri šolskem delu 
*       možnost dostopa do interneta in uporaba računalnikov  
*       prostor za praznovanja otroških rojstnih dni in drugih otroških slavij 

 
Damjan Birtič sprašuje ali bo v teh prostorih možnost opravljanja tudi komercialnih dejavnosti in ali razpis, na katerega 
se bo ZTKMŠ Brda prijavil, tega ne dovoljuje. 
 
Anita Manfreda pojasni, da je potrebno najprej videti kakšni bodo razpisni pogoji. Običajno je tako, da se morajo 
pokrivati stroški in projekt ne sme ustvarjati profita za določeno obdobje. 
 
Damjan Birtič pove, da v Brdih dejansko ni prostora za izvajanje raznih koncertov (komorni, mladinski sestavi). 
 
Tina Novak Samec pove, da prostor tudi ne bo primeren za izvajanje koncertov za najstnike. Dejansko je res odvisno 
od tega, kako bodo razpis pripravili in kakšni bodo pogoji. 
 
Oskar Kristančič pove, da je že v sistemizaciji delovnih mest ZTKMŠ Brda predvidena ena zaposlitev za področje 
mladine. Ne zdi se mu smiselno, da bi sedaj dobili še eno zaposlitev, ki bo financirana preko razpisa. 
 
Anita Manfreda pojasni, da je bilo delovno mesto v projektu predvideno tako, da bo en zaposleni za področje mladine 
financiran s strani javnega razpisa in to za čas, ki enega leta po začetku upravljanja MC. Vsekakor tu ni mišljeno 
podvajanje delovnih mest na ZTKMŠ Brda. Bi pa lahko zaposleni preko projekta za določen čas v bodoče nadaljeval 
delo na ZTKMŠ Brda, če se bo izkazalo, da je to smiselno in potrebno. 
 
Oskar Kristančič meni, da občina resnično potrebuje mladinski center, ki bo združeval mladino po končani osnovni šoli, 
saj je le ta prepuščena sama sebi. Mladino je potrebno združiti, saj si želijo zabave.  
 
Anita Manfreda pojasni, da ta prostor ne bo namenjen hrupnim koncertom ampak mladim, ki ne vedo kako bi se 
organizirali v prostem času. Tako se bodo lahko dobivali na enem mestu v sklopu nekih dejavnosti in aktivnosti, ki jih 
bo pripravil ZTKMŠ Brda v sklopu vsebin projekta. Pokriti bodo morali biti vsi segmenti, tudi v smislu 
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medgeneracijskega sodelovanja. 
 
Teja Jelina je mnenja, da je v Brdih ogromno objektov, ki pa so dejansko neprimerni (center vasi, motenje sosedov, 
omejene kapacitete). Najprimernejši prostor bi resnično bil nekje na samem. 
 
Anita Manfreda pojasni, da se je v tem primeru iskalo vsebine glede na objekt, ki ga je občina že pridobila, ter želje, da 
bi se mladim omogočilo udejstvovanje za tovrstne aktivnosti.  
 
Damjan Birtič podpira, da se kandidira na ta razpis in da se temu prostoru doda obliko in vsebino. Ne bi pa rad, da 
pride do povečanih apetitov glede komercialnih dejavnosti v teh prostorih, kajti v preteklosti so bile že izražene take 
težnje. Prav bi bilo, da se na začetku pove, da komercialna dejavnost v teh prostorih ne bo imela svojega prostora. 
Primarno naj bo to mladinski center, kjer se bodo izvajale dejavnosti za mlade. 
 

Ad 6. 
 

Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom – Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Zdravstvenega doma – Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica za predlaganje kandidata za 
člana Sveta zavoda Zdravstveni dom – Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica.   
Zavod upravlja svet zavoda, ki ima 12 članov:  

� sedem predstavnikov ustanoviteljic; mestna občina ima dva predstavnika, ostale občine pa vsaka enega;  
� štiri predstavniki delavcev zavoda;  
� en predstavnik zavarovancev in drugih uporabnikov.  

Vsaka občina ustanoviteljica imenuje svojega predstavnika v skladu s svojim statutom.  
Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta in so po preteku mandata lahko ponovno imenovani.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 30. 9. 2016 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predlog kandidature za člana Sveta zavoda Zdravstveni dom – Zobozdravstveno varstvo Nova 
Gorica.  
 
Teja Jelina kot predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pojasni, da je komisija na podlagi 
poziva javnosti prejela dva predloga. Ker kandidature niso bile popolne, je komisija občinsko upravo pozvala, da 
predlagatelje pozove k dopolnitvi prijave. Po prejemu dopolnitve kandidatur je komisija na 5. korespondenčni seji dne 
19. 10. 2016 sprejela sklep, kjer občinskemu svetu predlaga, da se v Svet zavoda Zdravstveni dom – Zobozdravstveno 
varstvo Nova Gorica imenuje Joška Zamarja, Neblo 44, Dobrovo.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Zdravstveni dom – Zobozdravstveno varstvo Nova Gorica imenuje Joška 
Zamarja, Neblo 44, 5212 Dobrovo.  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 7. 

 
Sklepanje o začetku likvidacije Javnega zavoda Študijsko središče Grad Vipolže 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občinski svet Občine Brda je dne 25. 4. 1997, sprejel sklep št. 920-1/97, o ustanovitvi javnega zavoda Študijsko 
središče Grad Vipolže. 
Javni zavod od svojega nastanka dalje ni posloval ter tako ni ustvarjal nobenih prihodkov. 
Ker ni več interesa za nadaljnji obstoj javnega zavoda, se Občinskemu svetu Občine Brda predlaga, da sprejme Sklep o 
začetku likvidacije javnega zavoda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o začetku likvidacije javnega zavoda  
 

1. Javni zavod ŠTUDIJSKO SREDIŠČE GRAD VIPOLŽE, s sedežem na naslovu: Dobrovo, Trg 25. maja 2, 5212 Dobrovo v 
Brdih, matična številka: 1195549000, davčna številka: 83693831 (v nadaljnjem besedilu: javni zavod), preneha po 
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postopku redne likvidacije zaradi prenehanja potrebe za opravljanje dejavnosti, za katero je bil zavod registriran. 
Prav tako niso več podani ekonomski in drugi pogoji za nadaljevanje dejavnosti javnega zavoda. 

2. Ime javnega zavoda se spremeni tako, da se ji doda pristavek »v likvidaciji« in se tako glasi: ŠTUDIJSKO SREDIŠČE 
GRAD VIPOLŽE - v likvidaciji. 

3. Občinski svet imenuje za likvidacijskega upravitelja Mojco Treplak, roj. 17. 6. 1980, stanujočo Medana 59b, 5212 
Dobrovo v Brdih, ki samostojno in neomejeno zastopa javni zavod ter uredi vse potrebno pri pristojnih organih v 
postopku prostovoljne likvidacije javnega zavoda, z vsemi aktivnostmi do izbrisa javnega zavoda iz sodnega 
registra, vključno s prijavo postopka pričetka likvidacije na pristojno sodišče ter priglasitvijo spremembe imena 
javnega zavoda. Likvidacijska upraviteljica lahko za izpeljavo postopka oziroma posamezna dejanja pooblasti 
strokovno osebo.  

4. Rok za prijavo terjatev upnikov je 30 dni od objave tega sklepa. 
5. Javni zavod nima zaposlenih, zato urejanje razmerij s področja delovnih razmerij ni potrebno. 
6. Sprejem sklepa ne bo imel drugih posledic, razen navedenih v sklepu. 
7. Ta sklep prične veljati z dnem objave. 

 
 

Ad 8. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 17. redne seje 
 
Edbin Erzetič glede zasmetene ceste od »Štalonov« proti mejnemu prehodu Neblo sprašuje, na kakšen način bi lahko 
ljudi obveščali, da je odmetavanje smeti grdo ravnanje in tudi kaznivo. Predlaga, da se pripravi neka manjša večjezična 
obvestila in se jih v dogovoru s podjetjem Petrol d.d. izroča zraven izdanega računa na bencinskem servisu. Dejansko 
ob cesti nastaja smetišče, poskrbeti pa je potrebno, da bodo Brda čista. 
 
Župan Franc Mužič predlaga, da občina na taka območja enkrat tedensko pošlje svoje vzdrževalce, ki bi uredili in 
očistili okolico. 
 
Silvan Peršolja poda repliko, da gre za komercialno dejavnost in neko odgovornost bi moralo nositi tudi podjetje Petrol 
d.d.. Predlaga, da se reševanje te problematike vključi tudi to podjetje, saj gre za problem v prostoru. 
 
Romana Velišček se zahvali za odgovor glede avtobusne čakalnice v vasi Hruševlje. Prosi, da se zadeva pospeši. Glede 
na to, da je v vasi Hruševlje veliko majhnih otrok predlaga, da se prouči možnost, da bi avtobus vozil do vasi.  
 
Anita Manfreda pojasni, da so bile vse trase pregledane. Trenutno je objavljen javni razpis, pred tem pa se je poiskalo 
najoptimalnejše rešitve, da se čim več otrok pobere čim bližje domu. 
 
Boris Rožič pojasni, da je pri pristojnih službah podjetja Komunala Nova Gorica d.d. preveril in dobil pojasnila, da imajo 
v občinah Šempeter-Vrtojba, Miren-Kostanjevica in Kanal nameščene kontejnerje za odpadni gradbeni material. 
 
Anita Manfreda pojasni, da se lahko pri podjetju Komunala Nova Gorica d.d. ponovno preveri postavitev takega 
kontejnerja in tudi kakšen bi bil strošek za občino. 
 

Ad 9. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Boris Rožič  
Glede na to, da se je pričelo z deli v centru Dobrovega predlaga ureditev parkirnega prostora pod Gostilno 25. maj s 
postavitvijo javne razsvetljave in asfaltacijo oz. vsaj primerno utrditvijo prostora.  
 
Sillvan Peršolja 
Pri gradnjah in obnovah, predvsem pri gradnji krožišča na Dobrovem je opazil, da se pri obzidavi gradi zidove z 
okroglim kamenjem. Ali bi bilo možno, da bi se zidove gradilo s postavljanjem kamenja v vodoravni obliki, kot so 
grajeni stari zidovi.  
 
Kostja Jelinčič 
1. V kakšni fazi je postopek razlastitve za del pločnika iz Huma proti Kojskemu? 
2. V kakšni fazi je postopek s postavitvijo optike?  
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Lilijana Kastelic  
1. Ali se je že pričelo s postopki ureditve parkirišč v vasi Šmartno? 
2. V zadnjem času je opaziti, da se na območju do mejnega prehoda Neblo odlaga ogromno smeti v kontejnerje, 

smeti pa odlagajo tudi tuji državljani. Predlaga, da se najde ustrezna rešitev oz. kaj lahko na tem naredi redarska 
služba.   

 
Romana Velišček 
Nanjo so se obrnili občani iz Vaške skupnosti Kožbana. Že več let si prizadevajo, da bi se asfaltiralo cesto pod Korado v 
dolžini 4 km. V izogib izseljevanju mladih in boljši razvitosti tega območja sprašuje, kaj se lahko na tem naredi. 
Občanom tega območja bi asfaltacija ceste skrajšala prometno povezavo z Novo Gorico.  
 
Edbin Erzetič 
1. Sabotinska cesta je na italijanski strani ob deževju oz. neugodnih vremenskih razmerah zelo spolzka. Kaj se lahko 

na tem naredi, saj je cestišče zelo nevarno.  
2. V sklopu ureditve centra Dobrovega predlaga, da se spomenik prestavi na zelenico, kjer bo tudi ustrezno 

zavarovan. Tako bi se izognili njegovemu uničevanju s strani obiskovalcev vasi Dobrovo.  
 
Aleš Simčič  
Pred nekaj tedni se je udeležil državnega prvenstva za osnovnošolce v atletiki  v Novi Gorici. V finale sta se uvrstila tudi 
dva osnovnošolca iz Brd. Kot ekipa OŠ Dobrovo so osvojili 3. mesto, celo pred Atletskim klubom Gorica. Za dosežen 
rezultat si zaslužijo pohvalo in zato prosi župana za finančno pomoč pri nakupu dresov ali kaj podobnega.     
 

Ad 10. 
 
Realizacija sklepov 17. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 20.09.    
 
 
 
 
     Zapisničarka                                 Predsedujoči                          Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                         Žarko Kodermac                                            Anita Manfreda 


